
Vážená paní magistro,  
 
obdrželi jsem Vaši žádost o poskytnutní informací dle z.č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu 
k informací (dále jen zákon). Na Vaše dotazy sdělujeme následujcící: 
 

ad 1) a ad 2) Pro léčbu DDH  Wagnerovy punčošky nepoužíváme 
ad 3) ačkoliv se jedná o dotaz na který se povinnost poskytnout informace nevztahuje, neboť 
spadá pod ust. § 2 odst. 4 zákona (povinnost poskytovat informace se netýká dotazů na názory, 
budoucí rozhodnutí a vytváření nových informací), Vám sdělujeme, že stejně jako velká většina 
ortopedických pracovišť a to nejen  v ČR, používáme při léčbě této dg jiné abdukční pomůcky- 
Frejkova peřinka, Pavlíkovy třmeny. S Wagnerovými punčoškami nemáme praktické zkušenosti, 
naše dlouholeté velmi dobré výsledky při léčbě DDH /v řádu  desetiletí / s výše uvedenými 
pomůckami nám potvrzují účinnost a bezpečnost těchto pomůcek. 

 
Současně si dovoluji požádat o potvrzení převzetí této zprávy. 
 
S pozdravem 
 
Mgr. Lenka Kaňová Glajchová, MBA 
vedoucí Oddělení právních věcí 
Fakultní nemocnice Brno 
tel. 532 23 2708 
e-mail: kanovaglajchova.lenka@fnbrno.cz 
 
 
From: Adéla Burešová [mailto:adela.buresova12@gmail.com]  
Sent: Wednesday, October 05, 2016 12:27 PM 
To: fnbrno@fnbrno.cz 
Subject: Žádost o poskytnutí informace 
 
Dobrý den, 
obracím se na Vás - Fakultní nemocnici Brno s žádostí o poskytnutí informace dle zákona č. 
106/1999 Sb., zákon o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů. 
Konkrétně se jedná o tento dotaz: 
 
Používáte k léčbě vývojové dysplázie kyčelního kloubu u dětí Wagnerovy punčochy? 
V případě, že ano, kdo Vám je dodává? 
V případě, že ne, proč je nepoužíváte a upřednostňujete jiné pomůcky? 
 
Děkuji za odpověď 
Mgr. Adéla Burešová 
nar. 27.6.1985 
adr. tvalého pobytu Trnkova 16, 779 00 Olomouc 
 


